



集结号 周周吹响

邀请函

《金砖国家TSE专投工程·国际资本联盟-结盟对接》(四期)

尊敬的 先生/女士:

《金砖国家TSE专投工程·国际资本联盟-结盟对接》(四)于2014年06月27日下午15:00在深圳大中华国际交易广场举行,特邀请香港地区的国际性机构GP参加本活动!

金砖国家TSE专投工程·国际资本联盟是“金砖国家P&C网络商品公共交易平台·跨国配套专门投资组合工程”体系内的NGO公益性组织,负责资本界的聚合、组织和服 务;并负责“金砖国家TSE专投工程国际主投基金”的设立和管理。

TSE国际主投基金,肩负着金砖各国和香港的投资管理,第一期由本资本联盟的6家在香港地区的国际性机构GP会员负责管理,主要参与资本为“股权、债权、理财”三种资本。这些国际性机构GP须拥有中国、俄罗斯、巴西、印度、南非、中国香港等地的人脉资源,且对互联网商品交易市场有深刻的了解和认识,在专业上有完整的团队进入操作。

我们每周举办“国际机构GP业务对接”活动,旨在资本界遴选“高端智能资本”战略伙伴,携手打造“全球P&C网络商品公共交易平台”的跨国支撑配套工程,成为本国际资本联盟在该工程业务上的顶层管理伙伴。

我们邀请,有兴趣参与“全产业链专门投资组合工程”的国际性机构GP,参与资本界举办的“互联网商品交易市场全产业链”的专门投资组合工程,若您对本投资领域有兴趣,欢迎加盟我们!请您拨冗莅临!

(本活动不接收空降,请报名参与)

金砖国家TSE专投工程·国际资本联盟 筹备秘书长 吴宗辉

时间: 2014年6月27日 下午15:00~18:00 联系人: 封歌 手机: 15118020911 电邮: bricstseioc@163.com
地点: 深圳市福田区福华一路1号大中华国际交易广场 电话: (86) 0755-82020400 传真: (86) 0755-82020410

Invitation Letter

Distinguished Mr./Ms. _____,

BRICS TSE Specialized Portfolios Engineering·International Capital Union-Alliance Abutment (IV) will be held at 15:00, June 27th, 2014 at Great China International Trading Plaza, International organization GPs in Hong Kong area are invited to attend the salon.

BRICS TSE Specialized Portfolios Engineering ·International Capital Union is a NGO commonweal organization in the system of “Specialized Portfolios Engineering for BRICS P&C Network Commodities Public Trading Platform”, aiming for the fusion, organization and service of the capital circle as well as the setting up and management of the BRICS TSE Specialized Portfolios Engineering · International Main Investment Fund.

TSE International Main Investment Fund involves the investment management in BRICS countries and Hong Kong, the Phase I will be managed by 6 international organizational GPs based in Hong Kong area. The majority capital consisted of the fund is stock right, bond and financing. The good connection with people in China, Russia, Brazil, India, South Africa and Hong Kong is required for the organization GPs, and also have profound knowledge and understanding of network commodity trading market as well as the completed professional team for operation are the necessities.

Weekly International Organization GPs Business Salon will be held to select the “high end intelligent capital” strategic partners, which will work together for a transnational supporting engineering of “Global P&C Network Commodity Public Trading Platform”, play a role as the top management partner in the engineering business of our international capital Union.

We sincerely invite the organization capital show interests in participation “Whole Industry Chain Specialized Portfolios combination Engineering” to attend the salon of “Network Commodity Trading Market completed Chain” Specialized portfolios combination engineering. If you have interests in this investment, please join us. Your precious time is appreciated!

(Reserved Quest Only)

Zongye Wu
General Secretary of Preparatory Committee
BRICS TSE Specialized Portfolios Engineering·International Capital Union

Time: 15:00~18:00, June 27th, 2014
Address: Great China Trading Plaza, 1# Fuhua 1 Road, Futian District, Shenzhen, China.
Contact: Feng Ge
Landline: (86) 755. 8202.0400 Fax: (86) 755 8202.0410 Email: bricstseioc@163.com



金砖国家TSE专投工程·国际资本联盟
BRICS TSE Specialized Portfolios Engineering · International Capital Union